
 
Styrelsemöte     2024-10-20 

Gaisgården 

Närvarande:  

Magnus Strand, Jenny Carlsson-Svärd, Erling Wulff, Johanna Karlsson, Emil Carlsson, Henrik Berntson. 

Frånvarande: Katarina Österdahl, Isabelle Andersson, Malin Fransson, Fredrik Wadsten. 

 

1. Till mötets ordförande valdes:  Henrik Berntson 

 

2. Till protokollets justerare valdes: Erling Wulff 

 

3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter framfördes. Mötesprotokollet lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomirapport 

Augusti gav en förlust på 19 tkr, ackumulerat helår + 1026 tkr. Resultatet är inte periodiserat,  

              faktiska kostnader kommer under hösten. Kostnader ligger i linje med budget, men vi räknar  

              med ett plusresultat.  Vilket ger att vi nu har 1100 tkr i likvida medel på banken. 

Kostnader för El-fjärrvärme/följer ligger i stort sätt på samma nivåer förbrukningsmässigt,          

              avgifterna har ökats under året och verkar som de kommer gör så även kommande år.  

              Fastigheterna ska uppdateras avseende taxeringsvärdet innan 1/11. Erling går igenom och  

              ser om något bör göras.  

              Jenny har kontakt med Revisorn och underlag/möten planeras till efter årsskiftet.   

              Swich.nr, gicks igenom utifrån den sammanställningen som Cita gjort och enades om att vi  

              kanske inte behöver ha fler nr utan bara att vi använder dem rätt. Naturligt att göra om detta  

              vid årsskiftet, Jenny/Magnus/Cita stämmer av och arbetar vidare med detta. 

 

5. Aktiviteter 2025 

 

✓ Diggiloo söndag 13 Juli -2025- klart Lasse håller ihop detta arbete. 

 

✓ Stads Trial återkommer 13-14 September 2025 – Emil håller ihop detta. 

 

✓ Hundutställningar 

Erling går igenom alla frågor kopplade till detta och avrapporterar till nästa möte. 

Intäkter parkering/försäljning till nästa möte så vi ser vilka arrangemang som ger mest och  

               vilka vi ska välja.  

        

               Tobias håller sedan ihop dessa bokningar. 



6. Hemsidan och FB 

Diskussion utifrån Malins förslag, enades om att vi måste skapa en hemsida som måste nå ut 

till alla medlemmar på ett enkelt sätt. Vid en sådan övergång måste således sektionernas 

inlägg begränsas och styras till deras egna lagsidor. Större saker och aktiviteter läggs upp på 

huvudsidan. Malin jobbar vidare med denna fråga, stäm av med Magnus för mer info utifrån 

mötet. 

 

7. Bygdepeng 

 

Tre ansökningar från GAIS har skickat in. 

 

8. Hedersmedlemmar/ förtjänsttecken 

Erling tar på sig att vara statistikansvarig och åter uppdatera och få liv i detta arbete. 

Egentligen inte svårt att göra år från år om man har en modell för hur poäng tjänas in. Erling 

kollar på modell och försöker få fram fakta kring de år vi tappat sen man lade ner detta. 

Målsättningen att ha något klart till fram till jubileet 1927.  

 

9. Renovering av duschutrymmet 

Offert intagen och bidrag harsökts för detta. 

Planeras att göras till sommaren 2025.  

 

10. Ledarträff GAIS-VAIS 

Försöka att dra ihop en ledarträff, föreläsning + mat ihop med Visingsö AIS, Henrik håller 

samtal med Rickard Strandberg ordf. VAIS om detta. 

 

11. Julklappar 

 

Samma modell som förra året, Erling kollar av med Lasse. Henrik och Johanna fixar det 

praktiska. Dock bör det vara något från det lokala näringslivet och från de som sponsrar oss!  

 

12. Övriga  

 

✓ Julbord Gyllene Uttern – Henrik kollar om de vill ha hjälp i år också och i så fall vilka 

tider som gäller.   

 

✓ Allmänna arvsfonden, uppföljning av bidrag rörande padelbanor har gjorts och Erling 

har svarat på de frågor vi fått från dem. 

 

✓ Arbetsgruppen från 100 års jubileet skapas ett eget budgetkonto tills nästa år för de 

utgifter de har för möten. 

 

✓ GAIS lönepolicy följer normala avtalsupphandlingar och de påslag som där förhandlas 

fram. 

 

 



 

            Vi försöker även fortsättningsvis att köra styrelsemötens på morgonen.  

            Nästa möten blir söndag 17/11 kl.09.00 på GAISgården. 

      15/12 kl.09.00 på GAISgården. 

 

 

 

            Därefter avslutades mötet.  

  

 Sekreterare:   Justerande:         Ordförande: 

 

 

 

______________________              _______________________      ___________________ 

Magnus Strand  Erling Wulff                                  Henrik Berntson 

   


